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Rebekkaloge nr. 51 Fortuna 
 

Hilsen fra OM 
Nå, etter en lang og deilig sommer-ferie, 
er logearbeidet i full gang. Det er en 
variert høsttermin vi har foran oss, og 
det er godt å se alle igjen etter 
sommerferien.  
Vi er så heldige at vi har fått 5 nye søstre 
i år, og det er vi takknemlige for. Det er 
viktig å ta vare på disse nye søstrene, 
inkludere i samtaler og ved bordet. Jeg 
håper at høsten blir fin for alle, og at vi 
møter så ofte vi kan. 

Høstdikt: 
Med vakre farger og deilige bær, 
kommer nå høsten med kaldere vær, 
peis og et mykt pledd er en sikker  

vinner,  
når sommerens varme nå forsvinner.  

Med hilsen i V, K og S 
Ragnhill Gabrielsen 

OM 
Sommertur 5. juni 2024 

 
Årets sommertur gikk til Mærdø. Startet 
med en hyggelig fergetur fra Pollen. På 
Mærdøfergen fikk vi forfriskninger med 
saltstenger og noe attåt. Vi gikk i land på 
kaia, og deretter vandret vi i flokk og 
følge opp til Mærdø Kro. Det ble en flott 
guidet tur med Trond Helle som viste oss 
rundt på øya. Etter koselig allsang fra 
sangheftet ble det tid for mat fra en 
nydelig buffet.  

 
 
 

 
Tusen takk til turnevnda, for en vellykket 
tur.  
 

Stafettpinnen 

 
 

På møtet 28.08.24 var det vår søster 
Bjørg Vedå sin tur til å snakke om noe 
som opptar en. Hun holdt et flott 
foredrag om Home-Start. Der frivillige gir 
gratis hjelp til familier som mangler 
støttespillere, som trenger avlasting, 
eller veiledning i forelderrollen. Foreldre 
får veiledning og støtte på deres 
premisser.  
Bjørg overrakk stafettpinnen til Rita 
Filseth. 
 

 
Gradspassering 

På møtet 11.09.24 ble søstrene Borghild 
Halmrast, Divina M. Halvorsen og Rita 
Filseth forfremmet til Den Edle 
Kjærlighetsgrad. 
Vi gratulerer! 

 
 
Blomsteroppsats 
Etter møtet hadde Inger et lite foredrag 
om hvordan vi kan gjøre fredagsbuketten 
litt finere, og hvordan vi kan lage 
blomster-oppsatser. Veldig artig å høre 
på. Oppsatsene var bl.a. noen av 
gevinstene.  
 

 
 

Vi gratulerer 
11.10. E. Mercedes Marcussen  65 år  
04.11.  Inger Johanne Røisland  80 år 
04.12.  Heidi Elisabeth Stiansen 70 år 

 
Nye søstre 

På logemøtet 25.09.24 hadde vi innvielse 
av to nye søstre, Venche Kristin 
Aagotsrud Skogli og Kari Elisabeth Holst- 
Dyrnes. De ønskes hjertelig velkomne til 
Fortuna.  

 
 

 



2024 Høsten 52. årgang 

 3

 

 

Rebekkaloge nr 93 Kaprifol 
 

 
Jubilanter sommer/høst 2024 
02.10.1949 Mo,  Åshild 

Gregersen 
75 

07.10.1944 Lofthus,  Anne 
Grethe 

80 

13.10.1949 Aalia,  Gunhild 
Otelie 

75 

14.10.1949 Yttrelid,  Torhild 75 
05.11.1954 Thorbjørnsen,  

Anne Jorunn 
 

70 

10.06.2024 Sommertur til 
Flademoen  
Det var en hyggelig kveld for 33 søstre. 
Det ble servert Baligryte med ris og salat, 
og etterpå kaffe og kaker. 
Takk til turkomiteen, Lill Nord og Marit 
Eik. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Marit Eik og Lill Nord 
Senere var det gilde «gammeldagse» 
leker ute i det flotte været. Latteren satt 
løst og det ble en flott sommertur. 

  
 
28.05.2024 Arbeidsmøte med 
foredrag fra Hukommelses 
Teamet i Arendal Kommune 
Etter arbeidsmøte kom vi ned til koselig 
dekket bord hvor privat-nevnden 
serverte oss svinesteik og surkål. Dette 
var siste middagen som Bjørn Willy og 
Ingunn laget il oss. I mange år har Bjørn 
Willy med god hjelp av kona, Ingunn, 
tryllet fra herlige retter til våre møter i 
logen. De fikk blomster og gavesjekk fra 
vår loge og vi ønsker begge lykke til 
videre. 

 
OM, Bjørn Willy og Ingunn 

 
Etter måltidet fikk vi besøk av Astrid 
Sandland, fra Hukommelses Teamet i 
Arendal Kommune. Hun hadde et 
interessant foredrag og flere filmsnutter 
vedrørende temaet. Det er vel 100 000 
personer som har demens i Norge. 
Teamet kan kontaktes uten at en har 
vært i kontakt med legen og kan hjelpe 
med nyttig informasjon. Det var flere 
som benyttet anledningen til spørsmål. 
UM Marianne Fløistad takket henne for 
foredraget og overrakte blomster. 

 
09.09.24 Vennskapsgraden 

 
Vi gratulerer Rebecca Cecilie Tjäder og 
Anne Lise Gjerde med Venn-
skapsgraden, i midten av bilde OM 
Adeleide Lund. 
Etter en vakker seremoni i logesalen som 
ble avsluttet med sangen Venner av 
Halfdan Sivertsen, ble vi servert Kinamat 
nede i spisesalen. Det er første gang vi 
har hatt Kinamat i vår loge og det ga 
mersmak. Søster Toril Brit Andersen 
leste et vakkert dikt om Vennskap.  
 
Landssaken - Stiftelsen Norsk 
Luftambulanse 
Det skal arrangeres ett todagers kurs i 
nettbrett og smarttelefon 30.09. og 3.10, 
samt to kurs i juledekorasjoner den 
21.11. ett på formiddag og ett på 
kvelden. Kursavgiften går i sin helhet til 
Landssaken. 
Info fra nevnden Styrkelse og 
Ekspansjon v/ Str. Anne Grethe 
Loftshus 
5.10. Afternoon Tea på Strand Hotell, 
Fevik kl 1300. 
22.11. blir det jentekveld på logehuset, 
mer info kommer. 
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Rebekkaloge nr 104 Måken 
 
Høsthilsen fra Herold 
Sommeren er på hell og naturen viser 
oss igjen alle sine vakre farger. 
Sanger og låtskriver, Hilde Louise 
Asbjørnsen har sagt; «Må bort for å 
være nærmere seg sjøl». Med de 
ordene benytter vi anledningen til å 
oppfordre våre søstre til å med på 
hobbydag på logehuset og tur til Kuben 
i oktober. 
Med søsterlig hilsen 
i vennskap, kjærlighet og sannhet 
Kathe B. Tjemsland og Ann Kristin H. 
Ringdal 

 
 
06.06.24 Sommertur  
Sommerturen 2024, gikk med full 
buss med 52 lystige søstre til Dølen 
Hotel på Evje. På Fidjetun stasjon var 
det stopp ved Café Måkeredet, hvor 
Tore Clausen 
og Jan Hartvik Eide sto ferdig pynta 
med lefsebiter og sprudlende drikke. I 
fint vær gikk turen videre Evje hvor det 
var en hyggelig mottakelse av eieren 
Else Haugland. Reklamen holdt ord og 
det ble servert deilig mat og dessert. 
God drikke, hyggelig prat og litt 
underholdning førte til en vellykket 
sommertur. Med hilsen for Turnevnda, 
Leder Gro T. Clausen, Solbjørg Eide, 
Cathrine T Dullum og vikar for Ann 
Kristin og Maiken, gode søster Eva 
Røren Viken. 

 
1 Arrangementskomiteen. 

 

 
2 Nydelige damer på tur. 

  29.08.24 Arbeidsmøte  
  Høstens første møte var satt av til 
  installasjon av nye embedsmenn og 
  andre verv. Det ble denne kvelden 
  innsettelse av ny Herold, søster Ann 
  Kristin H. Ringdal, i en kort og verdig 
  seremoni. På ettermøtet var det 
  Matgruppe 4 som hadde ansvar for 
  maten og det ble servert nydelig 
  kyllingsalat. 
 

12.09.24 Gradspassering 
Det Gode Vennskapsgrad 
Denne kvelden ble fire søstre 
forfremmet til det gode vennskaps 
grad. Ceremonimester ledet en 
rørende og vakker seremoni i salen, 
med nydelig musikk og spill. I 
spisesalen var bordene nydelig dekket 
med høstens farger og det ble servert 
deilige smørbrød og kake til kaffen. 
Hilde leste et flott dikt, Maiken holdt 
et morsomt og tankevekkende kåseri 
om vennskap. Mange ble lykkelige 
eiere av fine premier fra lotteriet, som 
gikk til søsterfondet. Stor takk til 
søster Liv som akkompagnerte 
kveldens sanger på piano. 

 
3 Bildet viser fra venstre: Merete Mørch, Mari 
Janne Haugstad-Stø, Åse Moi, Anita F. Marstein 

Foredrag om Landssaken 
9.september var Erland Kroken 
markedssjef i Stiftelsen Norsk 
Luftambulanse på besøk for å holde 
foredrag i forbindelse med landssaken 
2024-2026, hos våre brødre i 152 
Fjære. Vi var 7 søstre fra 104 Måken 
som deltok her og fikk et høre et 
interessant og inspirerende foredrag 
om muligheten til 

   å få en CT-maskin inn i helikoptre med              
   Odd Fellows hjelp. 

104 Måken har i skrivende stund fått 
inn over kr. 11.000, - og vil fortsette 
med å arbeide i det godes tjeneste 
både sentralt og lokalt, for å realisere 
våre verdier ved å omsette ordenens 
etikk i praktisk handling. Ta gjerne 
kontakt med søster Ann Kristin H. 
Ringdal, hvis du ønsker å hjelpe med 
stort eller smått i landssakperioden. 

 
4 Erland Kroken fra SNLA, Elin Håland, Ann 

Kristin Ringdal 

  Måkebrev 
Måkebrevet har sitt opphav og kom 
flyvende inn som en frisk pust i 2019, 
fra søster Elisabeth Leistad Heggen. 
Hun har lang fartstid i den 
spansk/danske logen i Andalucia nr.1. 
De brukte 
«Olivenstenen» som et hjelpemiddel 
for å holde et selvvalgt innlegg ved 
søstermåltidet. Disse innleggene 
kunne være festlige, tankevekkende 
og interessante. Elisabeth lagde en ny 
versjon, som resulterte i Måkebrevet. 
Måkebrevet har gått som en 
stafettpinne fra søster til søster siden 
da og på ettermøtet 29.08.24, var det 
Torunn M. Sandsdalen som 
levendegjorde vakre og tankevekkende 
dikt for søstrene. 
Den som får Måkebrevet blir spurt i 
god tid om de ønsker å motta det, og 
sammen med UM, velges det 
tidspunkt for gjennomføring enten 
høst eller vårsemester. Takk for 
muligheten til å kunne dele en 
morsom historie, dikt eller opplevelser 
gjennom Måkebrevet, i en trygg 
ramme for nye og eldre søstre. 

 
 
Våre jubilanter: 
 

 
26.09. Kristin Langemyr Andersen 70 år 
29.10. Birgit A. Arentz-Grastvedt  75 år 

 
Vi gratulerer de som har hatt jubileum 
og de som skal ha! 
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Rebekkaloge nr. 116 

Navigare 
 

25 VETERANJUVEL 22.05.24 
Str.` ene Reidun Sivertsen og Aud Helen 
Terkelsen ble tildelt vakkert smykke som 
bevis på trofast medlemskap i OF 
Ordenen gjennom 25 år. 
Storrepresentant Aud Angelstad foresto 
den høytidelige handlingen. Vi hadde 
besøk av 10 Str fra 93 Kaprifol og 1 Str 
fra 51 Fortuna. Og vi var 42 Str fra 116 
Navigare, Menyen var lettsaltet torsk 
med tilbehør. Mange fine taler med gode 
ord til veteranene. En hyggelig og flott 
aften til ære for 2 trofaste og flotte 
søstre. 
 

 
SR Aud Angelstad, OM Solveig Borgland, Str Aud 

Helen Terkelsen, Str Reidun Sivertsen. 
      

SOMMERLUNSJ 15.06.24 
Årets sommertur gikk til Risør. Vi møttes 
til en omvisning i Risør kirke ved Thomas 
Juell. Så gikk veien gjennom byen for 
lunsj på Promenaden Kafe, i et skikkelig 
regnvær. Da var det godt å komme 
innendørs til en deilig salat med tilbehør 
og kaffe og is til dessert. Derfra gikk 
turen videre utover tangen, som er en 
del av Risørs «gamleby» og til Gyda sin 
flotte utestue. Der fikk vi servert jordbær 
og vin. Gøy med historier og info om 

gamle hus og steder i Risør. En fin dag 
med en fin, fin gjeng. 
 

 

 

 
 

MØTEPLAN HØSTEN 2024 
25.09. KL 19.00    0            Venneaften             
09.10. KL 19.99    0            Arb.m.  Fd.  
23.10. KL 19.00    0+          Galla  
13.11.KL 19.00     0            M                             
27.11 KL 19.00     0                                        
11.12 KL 19.00     0           Julem. G 
                                                                      
Velkommen til en fin høst og ny termin 
sammen med alle våre gode søstre. Møt 
så ofte vi kan!   
     
 

ARBEIDSMØTET 28.08.24 
Denne kvelden hadde vi installasjon av 
ny Sekretær ved DSS Ragnhild Bjelland. 
Gratulerer til Str Esther Kristine Hoel! 

 
OM Solveig Borgland, Str Esther K Hoel og DSS 
Ragnhild Bjelland. 
Etter møtet fikk vi servert snitter og 
kvelden ble avsluttet med loddsalg og 
gode samtaler i salongen. 

 
GALLA 11.09.24 

Innvielse av Line Wormli til 
Troskapsgraden. En veldig koselig og fin 
kveld.  Denne kvelden ble Str Line Kristin 
Kvastad utnevnt til ny CMVA. Etter møtet 
fikk vi servert fantastisk god laks med 
tilbehør og privatnemda hadde bakt 
kaker som ble servert i salongen. Vår DSS 
var med oss i kveld og bidro med musikk 
til felles sang. 

 
Velkommen til vår nye Str Line Wormli med 

fadder Str Esther K Hoel. 
     

  RUNDE ÅR – VI GRATULERER! 

24.09 Helga Egeland Paulsen   75 År            
26.19 Katrine Odd Dokkenes   40 År                      
02.11 Marit Lunde                     70 År                                    
07.12 Ingunn Lund                     50 År                               
27.12 Bente Johnsen Dyrnes   60 År                 
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Loge nr 61 Terje Vigen 
 
Broderloge 56 Silkeborg 100 år 
Av sommerens ulike opplevelser, sitter 
deltakelsen i Loge 56 
Silkeborgs 100 års feiring 
som et godt og verdifullt 
minne. Våre danske 
venners gjestfrihet og 
den varme mottagelse ikke minst. 
Et vennskap vi har hatt glede av i mange 
år.  
Ved ankomst logehuset lørdag 
ettermiddag ble vi ønsket velkommen, 
fikk bobler i glasset, og et hyggelig møte 
med kjente og nye ukjente brødre. 
Festlogen i den flotte logesal var et 
høydepunkt, gjestene med ledsagere ble 
formelt presentert av bror indre vakt, og 
deretter ført inn i den flotte logesal av 
vel forberedte embedsmenn. Flott 
gjennomført fra A il Å, og en ære å få 
være en del av. En verdig opplevelse. 
Kongehuset gjør det ikke bedre enn 
dette. 
Tilbake på hotellet og etter 
velkomstdrink og mingling, (jeg fikk en 
hyggelig prat med bror Stor Sire Erling 
Stenholdt Poulsen), marsjerte vi inn til 
gallamiddag i en festdekket spisesal, 
fortsettelsen var en stor opplevelse. Vi 
ble ønsket til bords av bror UM Torben 
Iversen, som ledet taffelet videre med 
stødig hånd. Det var velkomsttale av bror 
OM Jess Orye. Bror Storrepresentant Bo 
Blokager holdt tale for Kongen. Tale for 
Ordenen ble holdt av bror 
Storrepresentant Eigil Appel Pedersen. 
Bror Stor Sire Erling Stenholdt Poulsen 
talte til logen, der han ba meg ta med en 
hilsen til brødre i Loge 61 Terje Vigen. 
Alle talene var sterkt preget av Odd 
Fellow Ordenens verdier og at hver 
enkelt stadig må arbeide med seg selv 
for å bli et bedre medmenneske. Taler 
med påminnelse om hvorfor vi er 
medlemmer i Odd Fellow, en 
verdibærende Orden, og ikke» en hvilken 
som helst forening. Jeg var den eneste 
utenlandske ordensbror, og fikk også 
taletid, med medbrakt hilsen fra brødre i 

Loge 61 Terje Vigen i Arendal. En flott 
gjennomført treretters festmiddag. 
Rikelig servert, og med utsøkte viner. 
Så var det tid for musikk og dans. En 
vellykket og minnerik jubileumsfest ble 
avsluttet med nattmat; eggekake, mørkt 
brød, diverse tilbehør, og en kold 
håndbajer. Gjensyn med våre danske 
logebrødre er alltid en berikelse. Et 
fellesskap i en ramme av Ordenens 
verdier, på tvers av Skagerak. Med dette 
lille referat, ønsker jeg alle brødre en god 
og berikende logehøst. OM 
Møter vi har hatt: 

O+Galla 
29.05.2024  
I en høytidelig 
seremoni ble to 
nye brødre innviet i 
loge 61 Terje Vigen 
og Ordenen. Vi 
hilser velkommen 

bror Joachim 
Thomassen og 
bror Dagfinn 
Rylander. 
Brødrene i 61 
Terje Vigen 
ønsker til lykke 
med deres 
videre reise i 
Odd Fellow broderskapet. 
Sommerfest 08.06.2024 
Sommerfest og avslutningen på vår-
terminen gikk av stabelen i god Terje 
Vigen tradisjon på Nedre Gartha der bror 
Torjus Siring og frue Phailin hadde åpnet 
deres hus og terrasse for en festglad 
forsamling. Værgudene var ikke på vår 
side og det var meldt både vind og heftig 
regn, men, regnet kom med god timing 
etter vi hadde gjennomført den   
tradisjonelle Naturstien «Herifra til Aqua 
Vita». Privatnemnda hadde bygd opp et 
vind- og vanntett festtelt som tok imot 

oss etter en relativ tørr skogstur. 
Trubadur Jørn Dønnestad sørget for flott 
underholdning og ledet an i allsang. 

Kokkemagikeren Per Arne Tønnesen 
serverte langtidsgrillet oksekjøtt med 
tilbehør. Desserten, Vaniljeis ble laget 
direkte på stedet på en spesiell måte 
som krevde innsats av flere brødre i 
beskyttelsesdrakter som så ut til å være 
tatt ut av en fremtidsfilm. Gjestene koste 
seg med nydelig mat og tilhørende 
drikke. Takk til Privatnemnda for en 
minnerik sommerfest. 
Møter Høsttermin 2024  
04.09.24 =+DEKG  
På dette første møte i høstterminen fikk 
bror Svein Tore Jacobsen tildelt Den Edle 
Kjærlighets Grad 
18.09.24 -+ DGVG  
Gradspassering til Det Gode Vennskaps 
Grad for vår bror Pål Thorberg. Det ble 
en fin aften med tallrik oppmøte av 
brødre som sørget for god stemning ved 
bordet med diktlesning og fine taler av 
Resipienten og fadder UM Rune 
Jacobsen. 
Møtekalender 
02.10.24  40 Ve. Ju. Galla 
16.10.24 Arbm. Dress 
06.11.24 25 Ve. Juv. Galla 
20.11.24 Minneloge Dress 
04.12.24 DHSG 3+ Galla 
07.12.24 Julemøte med ledsager NB 
dato !! 
Avdøde brødre: 
Vår bror Finn Persson født 14.11.1943 
gikk bort den 17.06.2024 i en alder av 
80år.  

Ordensvita for Finn Persson: 
Loge: Innvielse12.12.1990, 
DGV23.10.1991, DEK12.02.1992, 
DHS23.09.1992 
Leir: 1.grad20.11.1997, 
2.grad12.11.1998, 3.grad11.11.1999. 
25årsveteranjuvel 06.01.2016.    
Finn Persson ble stedet til hvile den 4.juli 
2024 
Jubileum runde år: 
14.09 Arne Kruse  85 år 
29.09 Oddvar Vistad  85 år 
10.11 Osmund Taraldlien 50 år 
30.12 Oddbjørn Fjellmyr  90 år 
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Loge nr. 98 Henrik Ibsen 
 
Gode ordensbrødre! 
Etter en velfortjent sommer er vi nå godt 
i gang med høstsemesteret. 
«Trivsel og inkludering» heter vår store 
satsing i høst.  Det er nedsatt en 
arbeidsgruppe som gjennom sommeren 
har utarbeidet en spørreundersøkelse 
som vi håper vil gi oss svar på om det bør 
iverksettes tiltak, og hvilke tiltak som kan 
gjennomføres.  Vi håper på god respons 
fra våre brødre. 
Våre 3 første møter ble grad-passering i 
samtlige 3 logegrader. 
Vi skal videre ha felles venneaften med 
loge 104 Måken som vi også hadde sist 
høst. 
Vi håper på flere nye brødre til vår loge, 
og har allerede en søker til opptak i 
desember. 
Høstsemesteret slutter på best mulig 
måte da vi skal tildele en bror 50 års 
Veteranjuvel i desember. 
 
Jeg ser frem til et aktivt og godt siste 
halvår – 24 i vår loge. 
 

GOD HØST! 
 

Johan Chr. Gundersen 
Overmester 

 
Fødselsdager runde år 2024 
02.10. Anders Woie 60 år 
22.10. Jan Andersen 70 år 
06.11. Olav A. Mikkelsen 85 år 
07.11. Jan Olav Buarøy 65 år 
15.11. Svein Otto Bakke 70 år 
20.11. Harald Støyl 65 år 
20.12 Hallvard Halvorsen 75 år 
 
Vi gratulerer! 
 
Logemøte 21. mai 
Den Høye Sannhets Grad 
Brødrene Jan Magne Nærebø og Rune 
Stø ble forfremmet til DHSG. 

Treff på Huset 17. mai                     
Tradisjonen tro så var det åpent hus i 
vårt Ordens-lokale i Jørgen Bangsgate 5. 
Det var mange brødre og søster med 
familie og venner som tok turen innom. 
Det vanket kake, is, kaffe og brus. En fin 
tradisjon. Takk til de som sørget for 
dette. 
 
Lotteri på ettermøte 21. mai  
Som vanlig har vi et lotteri på et av de 
siste logemøtene på våren, til inntekt for 
utadvendt virksomhet. Dette ble som 
vanlig avviklet på ettermøte. Det kom 
inn Kr.6.690 (netto) som ble satt inn på 
kto. til Nevnd for utadvendt arbeid, for 
senere disposisjon. Gevinstene, som alle 
var gitt av brødrene, var en god blanding; 
egg, vin og sjokolade. Bare nyttige ting. 

Sommertur 9. juni 
I år gikk turen til Kilandsentret i 
Grimstads innland. Rundt 30 deltakere, 
medlemmer og ledsagere. Grillene var 
tent. Ole Johan hadde med nye poteter 
og ny kål. Selv hadde vi med kjøtt eller 
annet for grilling. Det var fint vær og vi 
satt ute å spiste. Orientering om senteret 
(humanitær stiftelse) og omvisning av 
Jon Tønnevold. Det er et flott anlegg i 
fine omgivelser. 
Det var en fin opplevelse på en søndag 
tidlig i juni. 
Takk til de som rigget til for oss! 
Se utfyllende beskrivelse på senterets 
hjemmeside. 
https://www.kilandsenteret.no/ 
 

 
 
Logemøte 3. september 
Det Gode Vennskaps Grad 
Brødrene Petter Ross, Simon Johannes 
Norbom og Stein Jarle Andersen ble 
forfremmet til DGVG. 
 
Logemøte 17. september 
Den Edle Kjærlighets Grad 
Dag Graarud ble forfremmet til DEKG.  
Team Trivsel 
På kollegiemøte 23. april fikk jeg ut av 
det blå ansvaret for å opprette et team 

og å utføre en spørreundersøkelse med 
henblikk på trivsel og inkludering i logen 
vår. Jeg har tatt på meg dette ansvaret 
og opprettet et team som er villige å 
klare til å utføre dette arbeidet. Storrepr. 
Jarle Siring, Tormod Sandkjær, Baste 
Stenberg Rimestad og undertegnede. Vi 
har konstituert oss og har kalt oss «Team 
Trivsel» for enkelhetsskyld. Gruppen skal 
starte med å utarbeide og å gjennomføre 
en spørreundersøkelse angående trivsel 
og inkludering i 98 Henrik Ibsen, høsten 
2024. Når dette bladet blir utgitt er 
undersøkelsen i gang.  Broderlig hilsen 
Stein Yrian Maka. 

Odd Fellow Ordenens 
landssak 2024 – 2026 

Lørdag 14.9. hadde Logen stand på 
Oddensenteret. Her var det informasjon 
om landssaken og salg av pins til inntekt 
for saken. Vår loge ble også markedsført 
ved samtaler og utdeling av brosjyrer. På 
bilde: Koordinator for Landssaken i vår 
loge Trond Erik Bognø i midten. Ellers 
viser bilde; Geir Tjemsland og Hilde 
Rørvik. 
 

 
 
Terminliste 2. halvår 2024 
☐ 98 Henrik Ibsen 
01.10. ≡ + G 
10.10.  Venneaften f.m.104 Måken 
06.11. Minneloge felles m/loge 127 
Gabriel Scott og 152 Fjære. Onsdag 
19.11. Arbeidsmøte 
03.12. O + G 
17.12. 50 Ve. Ju. G  
Møt så ofte du kan! 
 
Redaktør: Jan Tore Solheim, Herold 
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Loge nr. 107 Torungen 
 
Logemøte 02.09.2024 
 
Logen ble åpnet i Troskapsgraden. 
OM Vidar Josephsen ønsket 39 brødre 
velkommen. Det gir et fremmøte på 
48,75 % for vår Loge. 
OM Vidar Josephsen informerte: 
Ny søknad om opptak, Kjetil Bjørn 
Brottveit er fadder. Terminlista vil bli 
justert for å få tid til tidligere tidspunkt 
for opptaket. 
Østre Gab har endret på vedtektene slik 
at alle i Distrikt 22 kan bli med. 
Kontaktperson er bror Per Jetlund 
Jørgensen. 
Per Jetlund Jørgensen hilste fra bror Jan 
A Nilsen som var forhindret å møte på 
grunn av helseutfordringer, men han 
venter å kunne komme snarlig tilbake. 
Nytt fra Storlogen: Ikke noe å melde. 
Logen ble så lukket i troskapsgraden og 
resipienten ble fulgt ut av salen av bror 
Thor Brekke. 
Logen ble så åpnet i Den Edle 
Kjærlighets Grad. Kap Aksel Tønnevold 
leste gradens historikk. Ritualet for 
tildeling av graden til bror Knut-Sigurd 
Lunde Bygland ble gjennomført med stil 
og verdighet. 
 

 
Knut Sigurd Bygland 

 
Logemøte 16.09.2024 
 
Logen ble åpnet i Troskapsgraden. 
OM Vidar Josephsen ønsket 34 brødre og 
en gjest velkommen. Det gir et fremmøte 
på 42,5 %. 
Til beste for logen: Om Vidar Josephsen 
informerte om bror Bjørn Egil Johansens 
dødsfall. Det ble orientert om endring på 
møtene 07.10 som blir 1+ og 21.10 hvor 
det blir opptak. 
Bror Roger Kristian Holmen som har søkt 
overgang fra Loge 125 Ryvingen ble ført 
inn og ønsket velkommen som ny bror i 
vår Loge. 
Bror Erik Steller brakte hilsen fra OM i 
Loge 152 Fjære. 
SR Karl-Petter Evensen ble ført inn i salen 
og overtok forsete for å lede seremonien 
ved tildeling av 25-års vetranjuvelene. 
Seremonien ble gjennomført på en stilig 
og verdig måte. De to brødrene som på 
hver sin måte har gjort seg fortjen til 
utmerkelsen var: Alf Magne Venemyr og 
Kai Reidar Yttrelid. UM Per Rosmo med 
sin sax fremførte What a wonderful 
world. 
OM Vidar Josephsen overtok deretter 
forsetet og takket SR for en vel 
gjennomført seremoni. 
 

 
Alf Magne Venemyr 

J 
Kai Yttrelid 

Møter høsttermin 2024 
 
07.10.2024   19.00 - + 
21.10.2024   19.00 0 + 
04.11.2024   19.00 M 
18.11.2024   19.00 40 Ve Ju 
02.12.2024   19.00 25 Ve Ju 
14.12.2024   18.00 Julemøte (Lørdag) 
 

 
 
Høst tider  
D`er haust, det ruskar ute 
med regn og kalde vind. 
Småfuglen flyg mot rute 
og vilde gjerne inn. 
Men under omnen god 
der ligg på sekkje-pute 
han gamle Mons i ro. 
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Loge nr. 127 Gabriel Scott 
 

Møte 29/5-24 
 
Hovedsaken i møtet var tildeling av Den 
Edle Kjærlighets Grad til Svein Henrik 
Steinsland. 42 brødre var samlet til tross 
for fint sommervær! Det ble som vanlig 
en stilfull seremoni trygt ledet av vår 
seremonimester Jørn Thore Solås. 
 

Kreftforeningens stafett for livet 
 
Loge 127 Gabriel Scott bidrar med 
mannskap på kreftkafeen på lindrende 
avdeling på sykehuset i Kristiansand. 
Kreftforeningen arrangerte Stafett for 
livet på Kristiansand Stadion og 9 av 
medlemmene i Gabriel Scott stilte opp 
for å rigge til. 
 

 
Bak: Svein Eide, John Olsen, Dag Folkvord, Leif 

Torbjørn Ribe, og Eivind Gjesdal. Foran: Torbjørn 
Thorsen, Tore Jensen og Viggo Bentsen. 

 
Alle er med og bemanner kreftkafeen og 
totalt er 20 av medlemmene i Gabriel 
Scott med på bemannings-lista. 
 

Familiedag på Githmark Gård 
søndag 9. juni 

 
I litt skiftende sommervær med både 
vind og regn var vel 50 store og små 
samlet til sommersamling på Githmark 
Gård. Det var forskjellige aktiviteter og 
selvfølgelig grilling av pølser med 
forskjellig smak og størrelse! Nytt av året 
var underholdning av bror trekkspiller 
Karl Kristian – Kalle – Walle 

 
Kalle i aksjon – mangler bare lyd! 

 

 
Kasting på bokser går aldri ut på dato! 

 
Møte 4/9-24 

 
Etter en sommer med varierende vær 
var det godt å komme i gang igjen med 
møtevirksomheten og ekstra fint å starte 
med innvielse av en ny bror. 44 brødre 
var samlet for å ønske Glenn Søhagen 
velkommen som ny bror. Som vanlig var 
seremonien stilig og velregissert. 

 
Vår nye bror Glenn Søhagen 

 
  

Møte 18/9 -24 
 
Dette var et arbeidsmøte med godt 
frammøte – 49 brødre var tilstede og vi 
hadde også besøk av vår DSS Harald 
Støyl. Etter at møtet var lukket ble det 
gjennomført evakuerings-øvelse fra 
salen og dette gikk som det skal – helt 
etter boka! 
 
I forbindelse med ettermøtet ble det 
arrangert bingo til inntekt for landssaken 
med godt resultat. 
Etter at taffelet var avsluttet holdt Erlend 
Kroken fra Stiftelsen Norsk 
Luftambulanse en orientering om det 
arbeidet som stiftelsen er ansvarlig for. 
Det er fint å få høre fra noen som jobber 
tett på det som vi nå har som landssak 
og få nyttig informasjon. 
 
Når det gjelder våre bidrag og 
finansiering vedr. landssaken, kommer 
det snart oppdatert info.    
 

Venneaften 16/10-24 
 
For at vår orden og den enkelte loge skal 
vokse og utvikle seg er det helt 
avgjørende at vi får nye medlemmer.  
Vi har 6 mulige kandidater som er 
invitert til venneaftenen, og vi håper 
selvsagt at alle søker om medlemskap. 
 

Carl Jon Hansen 
Herold i 127 Gabriel Scott 
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Loge nr. 128 Lyngør 
 
 
Når det først går i gang etter ferien så 
startes det friskt! 
Opptak, gjenopptak, grads-passeringer 
og jubile står på agendaen for høst – 
økta.   
Logen blir 30 år, og det feires den 28. 
september!  
Vi har jo medlemmer som har vært i 
logelivet lengere enn dette, så 
snittalderen vår er respektabel. Likeså 
positivt er det at Logen har klart å 
tiltrekke seg nye medlemmer spesielt i 
de to siste år, noe som har gitt ny giv og 
beriket det indre miljøet.   
 

8. juni Sommerfest hos bror 
Knut Sigvald Solem 

 
Tradisjonen tro avholdes det 
sommerfest. Denne gangen var festen 
hos bror Knut Solem, og vi ble tatt imot 
på hyggeligste vis av Knut og Eva. 
Knut fortalte litt om historien fra gården, 
og arbeidet med restaurering som er 
gjort. For en innsats, og for et flott 
resultat.  
Takk Tor for at vi fikk komme til dere! 

 

 
Knut Solem forteller om seg selv (på oppfordring), 

og gården. 

 
Gjestene hygger seg i solskinnet. 

 
4. september.  Opptak og 

gjenopptak 
 

At tidligere logebrødre velger å komme 
tilbake er svært hyggelig, og viser at godt 
vennskap og samhold utenfor logen også 
kan trekke dette med seg inn i 
logemiljøet. 
Velkommen til dere begge!!! 
Stein Roger Fiskum ble gjenopptatt, og 
Vegard Ask kom som nytt medlem. 

 
Vegard Ask flankert av til venstre:  Eks OM Tomas 
Hoel, fadder Håkon Nipe og til høyre OM Roar M. 

Olsen 
 
18. september 1. grad 
 

 
Geir Emil Lund med OM Roar Mads Olsen til 

venstre, og fadder Eks OM Tomas Hoel.  
 
 
 

Besøk til venneloge i Danmark 

 
Her holder Loge 30 Vendsyssel til! 

 
Overmester ble invitert til vår nye 
vennskapsloge i Danmark, Loge 30 
Vendsyssel, i forbindelse med deres 125 
års jubileum i juni. 
Det var en fin mottakelse med lett 
servering ved ankomst. Logen var fylt 
opp av medlemmer, kledd for 
anledningen; Festloge.  
I forbindelse med jubileet delte Logen ut 
kr. 150.000. - til foreninger som jobbet 
med ungdom.  
Vår OM holdt en kort gratulasjonstale og 
overrakte gaven fra Loge 128 Lyngør. 
Slaget om Lyngør. Samtidig overbrakte 
OM hilsen fra loge 128 Lyngør og eks DSS 
Inge Kongsbakk. 
Etter festlogen var det festmiddag i et 
gammelt teater. I dansk ånd ble alle 
traktert med god mat og drikke.  
Dansk Stor Sire bad OM overbringe 
hilsen til 128 Lyngør. 
 
Landssaken 
Fine pins til salgs, 100kr pr stk. Hva med 
en til logedressen, en til galla og en på 
ytterjakka? 😊  
 
Jubilanter; 
24. september Tomas Hoel        55 år 
29. september Torleif Rueness  60 år 
15. oktober Helge Wroldsen       65 år 
7. november Svein Olav Fjærbu 55 år 
4. desember Bård Midtgaard     85 år 
11. desember John T. Langmyr  60 år 
11. desember Geir Emil Lund     50 år 
20. desember Svein T. Stiansen 80 år 

 
I VK&S 

Steinar Nilsen / Herold 
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Loge nr 135 Mærdø 
 

 
 
Gode brødre 
Da er sommeren over og høsten har 
begynt og melde sin ankomst. Det vil 
også si at vi kan glede oss over at logen 
starter opp igjen med møter og 
hyggelige brodermåltider. 
 
Lørdag 08.06.2024 Sommerfest. 
Det ble også i år stelt i stand til 
sommerfest for medlemmer med deres 
bedre halvdel ute på Søm /Fevik. 
Der stod festkomitèen og ønsket oss 
velkommen til koselige lokaler som var 
rigget til fest. 
Men først var det aktiviteter med 
rebusløp i bakgården før grillen ble tent 
og bordene ble fylt med mye godt 
tilbehør som  
Sigmund Leiros og komiteen hadde satt i 
sammen. 

 

 

 
Det var mange som var med og bidro til ble en 

hyggelig kveld for oss alle.. 

 

 
Som bildene viser er det stor interesse for maten 

som ble servert. 
 

Tirsdag 03.09.24 Arbm 
Første møte etter sommerferie var et 
godt Arbm der det var 35 brødre som var 
tilstede i salen. Etter møte ble det til 
brodermåltidet servert nydelig lapskaus 
med tilbehør. 
Kvelden ble avsluttet med kaffe og god 
stemning nede i stuen. 
 
Tirdag 17.09.24 Venneaften 
Denne kvelden kom det 3 stk gjester som 
ønsket og vite noe mere om 
logearbeidet. Det var 27 brødre tilstede 
denne kvelden. 
På brodermåltidet ble det servert fårikål. 
Det smakte fortreffelig som alltid. 
 
 
 
 

 
Terminliste 2.halvår 2024  
□ 135 Mærdø  
03.09 Arbm. O 
17.09 Va. O 
01.10 O+ Galla 
15.10 O+ Galla 
22.10 Arbm. Fm /□145 Høgenhei                                  
05.11 M□  
19.11 40 Ve.Ju. Galla 
30.11 25års jubileum. Lørdag 03.12 ≡+ 
Galla 
17.12 Arbm. O m/julemøte  
 
Alle logemøter åpner i O-grad kl.19:00  
 
Møt så ofte du kan! 
 
"Høsten bærer med seg en følelse av 
fullendelse, der naturen hviler etter 
sommerens arbeid." 
 
 

Med hilsen i V. K. og S.        
Frank Eddy Johansen, 

 Herold  
 

 

Loge nr 152 Fjære 
 
Nytt fra Sekretæren:  
OMs hjørne: 
60 års dager 
John Gunnar Grødem         19.10.24 
Geir Hovind   01.11.24 
 
Den 9 september åpnet vi i loge nr 152 
Fjære høstterminen 2024. Dette var et 
arbeidsmøte og vi hadde invitert Erland 
Kroken fra Luft-
ambulansen
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Vi inviterte inn alle logene i logehuset i 
Grimstad til dette foredraget som kunne 
gi en kickstart for å jobbe med 
landssaken utover høsten. 
Tusen takk til Søstrene i loge nr 104 
Måken som ble med på foredrag og 
brodermåltidet. 
God stemning rundt bordet med en 
nydelig middag og gode samtaler. Det 
var godt å komme i gang med møtene og 
logeaktivitetene igjen, og vi gleder oss til 
spennende møter utover høsten. 

 

 

 
Mandag 25.09 var vi klare for nytt møte 
og da var det gradspassering i Den Høye 
Sannhets grad. En flott seremoni ble 
gjennomført i salen og vår gode bror 
Svein Olav Nyberg kunne gratuleres med 
å ha fått sin siste logegrad.  

 
Svein Olav Nyberg 

 

 
Litt ekstra god kake må en sørge for vår 
nye bror av Den Høye Sannhets grad får. 

 
Gode Eks Stor. Repr. Steinar Christoffersen er vår 

faste trubadur, og får brødrene til å stemme godt i 
ved allsang. 

Det jobbes godt i vår loge for å brødre 
med i leiren, og onsdag 25.9 hadde vår 
loge 4 flotte brødre som var kallet til 
leiren. Og vi er stolt av å ha fått fire flotte 
Patriarker med oss i leir nr 27 
Homborside. Vi gratulerer så masse. 

 
Stian Hokland 

 
Arne August Larsen 

 

 
Fredrik Eriksen 
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Jan Ellingsen 

 
Nå står to veldig hyggelige møter foran 
oss.  14 oktober tar vi opp 2 nye brødre. 
Og 28 oktober er det en 40 års 
veteranjuvel. Og håper flest mulig av 
dere brødre har anledning å møte til 
disse begivenheter. Og samtidig ønsker 
vi andre brødre som vil besøke oss 
hjertelig velkommen.  
Bare ta kontakt med vår. Undermester 
med tanke på mat ved brodermåltidet. 
 
Vi ønsker alle brødre og søstre i distrikt 
22 en riktig.  God logehøst. 
 

Med broderlig hilsen 
Embedsverket i loge 152 Fjære 

 

 

 

Rebekkaleir nr 22 Viljen 
Utgår i dette nr. på grunn av 
Teknisk problem. 

 

 

 
 

Leir nr 22 Aust-Agder 
 
Hilsen fra Hovedpatriarken 
 
Gode patriarker 
 
Nå skal vi i gang igjen med et nytt 
høstsemester. Jeg håper alle har hatt en 
fin sommer. Nå ser vi de første tegn til 
høst med de aktiviteter det fører med 
seg. Poteter, frukt og grønnsaker skal 
høstes og i hus, kanskje noen også skal 
på jakt. 
Jeg var på logetur til Hellas så Leirens 
første møte er unnagjort med 1. HM som 
presiderende embetsmann der en 
patriark ble opphøyet til Den Kongelige 
Purpurgrad. De øvrige leirmøtene i høst 
er 10. oktober, 14. november og 12. 
desember det siste er fellesmøte med 
Leir 27 Homborside. 
 
Nominasjonsnemnda må så smått i gang 
med arbeidet og jeg håper at patriarkene 
er jamennesker når dere blir spurt om å 
påta dere verv. 
Så vil jeg til slutt ønske alle patriarker 
velkommen til leirslagningene i høst, vi 
vil gjerne se en økning i 
fremmøteprosenten. 
 
Med hilsen i Tro, Håp og Barmhjertighet. 
Christian Grundesen 
Hovedpatriark 
 
Hilsen fra 1. Høvedsmann 
 
Gode patriarker. 
 
Høsten er kommet og med det er 
vi i gang med møtene våre på Akland og i 
Arendal. 
Vi håper på at flere patriarker kommer 
på møtene. Det har vært heller labert i 
det siste. Sett av den ene kvelden i 
måneden til leiren. 
 

Neste møte er 10.10.2024 opptak av nye 
patriarker. 
 
HÅPER VELDIG MANGE KOMMER. 
 
Noen tanker fra Dalai Lama. 
Dalai Lama ble en gang stilt dette 
spørsmålet. 
«Hva overrasker deg mest ved 
menneskeheten.» 
Dalai Lama svarte: 
«Menneske selv – for det ofrer sin helse 
for å tjene penger. Deretter ofrer det 
pengene for å gjenvinne helsen – og så 
er det så bekymret for sin fremtid, at de 
ikke nyter sin nåtid. 
Det resulterer i, at de hverken lever i 
nuet eller i fremtiden. Mennesket lever 
som om de aldri kommer til å dø, og så 
dør det, uten virkelig å ha levd. 
 
Mph. 
Nils Olav Stensrud 
1.HM Leir 22 Aust-Agder 
 
 
Gjennomførte møter 
12.09.2024 DKP (Akland) 
Høstens første Leirslagning i fant sted i 
Akland. Det møtte i alt 36 patriarker som 
gir en oppmøteprosent på 22,78%. Dette 
er altfor lavt og her må vi jobbe hardere 
for å få flere til å møte. 
 
Siden HP Christian Grundesen var på 
Logetur til Hellas, var 1.HM Nils Olav 
Stensrud stedfortreder på dette møtet 
hvor patriark Willy Berg Jacobsen endelig 
fikk sin leirring og DKP-graden. 
Seremonien var flott, og det er godt å se 
at alle medvirkende var vel forberedt. 
 
Som nevnt var oppmøtet lavt, men vi 
velger å tro at mye av grunnen er at 
mange av de faste som møter var på 
samme logetur. Satser på betydelig 
bedre oppmøte i Arendal 10. oktober 
 
 
Neste møte 
10.10.2024 P+ (Arendal) 
Dette møtet stå feil oppført i terminlista. 
Møtested er Arendal og ikke Akland. 
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Nye drakter til Leir 22 Aust-
Agder. 
Som nevnt i forrige utgave av Terjenytt, 
så skal Leir 22 Aust-Agder få nye drakter 
til begge Logehus (Arendal og Akland). 
Det er Søster Tone Hatten fra 
Rebekkaloge 93 Kaprifolsom syr 
Utformingen har som nevnt tidligere tatt 
utgangspunkt i draktene som Leir 27 
Homborside bruker med noen 
tilpasninger. 
Det skal lages 2 sett med drakter hvor vi 
begynner med drakter til logehuset i 
Arendal. 
 
Hjelp til Terjenytt 
Herold ønsker hjelp til stoff i Terjenytt. 
Det kan være litt utfordrende til tider å 
skape interessant lesestoff til Leirens 
sider. Noen av grunnene til dette er 
færre møter og at jubilantene feires i 
Logene. Jeg ønsker litt innspill på 
hendelser som kan være interessante for 
andre å lese om.  
 
Tips sendes ofleir22her@oddfellow.no 
 
 
Møteprogram Høsten 2024 
Torsdag: 
10.10 19:00 P+ (NB! Arendal) 
14.11 19:00 DKP+ (Arendal) 
12.12 19:00 DGL+/Fm △27   

 (Arendal) 
09.01 19:00 Arbm/Instr. (Akland) 
 
Kontaktinfo Leir 22 Aust-Agder 
 
Christian Grundesen 
Hovedpatriark 
Tlf: 97 51 32 10 
Email: ofleir22hp@oddfellow.no 
 
Nils Olav Stensrud 
1. Høvedsmann 
Tlf: 99 02 11 08 
Email: ofleir221hm@oddfellow.no 
 
Karl Otto Berntsen 
Sekretær 
Tlf: 48 08 14 82 
Email: ofleir22sekr@oddfellow.no 
 
Bjørn Haagen Andersen 
Herold 
Tlf: 90 88 02 80 
Email: ofleir22her@oddfellow.no 
 

 
 

Leir nr 27 Homborside 
 
Gode patriarker! 
 
Da er en lang pause fra leirslagninger 
over, og en ikke altfor fin sommer forbi. 
Det er godt å komme i gang med 
høstsemesteret og nye leirslagninger. Jeg 
ønsker alle patriarker hjertelig 
velkommen til leirslagningene og håper 
på godt fremmøte.  

EN RIKTIG GOD HØST! 
Med patriarkalsk hilsen i 

Tro Håp og Barmhjertighet 
 

Torbjørn Thorsen 
Hovedpatriark 

 
Leirslagning 22.05. DKP+ 
Følgende Patriarker ble opphøyet til 
Den Kongelige Purpurgrad: 
Tom Bernt Opsal Nielsen, Arnfinn 
Bjørkegra, Viggo Stein Bentsen, Arve 
Kolstø, John Gunnar Grødem. 
HP Christian Grundesen, fra leir 22 Aust-
Agder, hadde med seg  
Kjell Jacobsen som også fikk graden.  
1.HM Erik steller var fung. HP. 
 
Leirslagning 25.09. P+ 
Følgende ble opptatt som Patriarker i 
Leiren: 
Fra Loge 98 Henrik Ibsen: 
Per Martin Strand 
Fra loge 152 Fjære: 
Jan Ellingsen 
Fredrik Hammerø Eriksen 
Stian Hokland 
Arne August Larsen 
 

 
Per Martin Strand 

 

 
Jan Ellingsen og Fredrik Hammerøy Eriksen 

 

 
Stian Hokland og Arne August Larsen 

 
Tur til Lauvestranna på  
Ytre Ulvøya 5.6. 
Arne Bjørge kunne nok en gang ønske 
Patriarker som har roller i Leiren 
velkommen til sitt herlige sommersted. 
Som vanlig var flere griller i sving og det 
ble servert okse indrefilet og mye annet 
«snadder», og selvfølgelig vafler med 
syltetøy og is til dessert. Det var god 
stemning. Tusen takk til Arne! 
 

 
God stemning rundt 

langbordet

 
De fineste bygningene på Lauvestranna 
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Patriark Sekretær Eldar Aas er en livsnyter 

 
Lotteri til inntekt for 

Demenskoret 
Lillesand/Grimstad 

Føljetong: På vårt møte 22.3.23 hadde vi 
en «Bamsebingo» og fikk inn 
5450 kr. Bamseprosjektet ble lagt dødt. 
Vi måtte finne et nytt prosjekt og det ble 
Demenskoret. Ny bingo in- brakte 8.000 
netto.  
Det ble da 13.450 kroner til 
Demenskoret Lillesand/Grimstad. 
Beløpet ble overrekt 19.6.24 av HP 
Torbjørn Thorsen og Jan Roar Solaas på 
en konsert koret hadde på Dahlske skole 
i Grimstad. Der var det mange 
mennesker og det ble en god reklame for 
Odd Fellow. 
 

 
Thorbjørn Thorsen og Jan Roar Solaas 

 

 
Dette bildet var på storskjerm lenge 

 

Terminliste andre halvår 2024 
Δ 27 Homborside 
23.10.2024 DGL+G 
27.11.2024 DKP+G 
12.12.2024 DGL+G Felles m/Δ 22 
Aust-Agder i Arendal. NB! Torsdag 
22.01.2025 Arbm. Instr. 
 
Alle møtene åpner i P grad kl.19.00 
Husk påmelding om du skal spise! 

 

 
Velkommen til leirslagning! 

 
Redaktør: Jan Tore Solheim, Herold 

 

 
 

En liten fortelling om vår kjære 
avdøde bror Oscar Bernstein. 

 
Av bror Per Olai Seines, 107 Torungen 

Osc
ar Bernstein 

Tegningen er hentet fra Eks DSS Jan A. 
Nilsens NOFA-prosjekt nr 07-2020, og 
inneholder opplysninger om «Oscar» i 
fra tiden før han kom til Arendal 

 
Av Per Olai Seines 

Først vil jeg anbefale biografien «Han 
Oscar» om Eks Storrepresentant Oscar 
Bernstein, Loge Torungens «far». 
Skrevet av Eks DSS Jan A. Nilsen. 
For meg ble det en sterk opplevelse, da 
jeg ble opptatt i Loge 107 Torungen, og 
plutselig sto ansikt til ansikt med 
mannen som berget livet til min kone og 
ufødte sønn under dramatiske 

omstendigheter 22 år tidligere. Men, det 
er en annen historie. 
Siden vi begge bodde på Hisøy var det 
naturlig at vi deltok på samme 
 «kjørelag» til og fra logen. Det ble 
selvfølgelig snakket om så mangt og 
blant annet en gang om nazistenes 
forfølgelse av jødene under 2. 
verdenskrig. Da uttalte bror Oscar seg på 
sitt karakteristiske vis: «Ja, jeg har da 
sett nazistenes badeanstalter på 
innsiden, jeg». Etter dette ble han taus, 
og det nyttet ikke å få ham til å fortelle 
noe mer - ikke da og heller ikke senere. 
Som ung lege i 1941 arbeidet Oscar på 
sykehuset i Narvik under den berømte 
overlegen Erling Borch-Johnsen. 
Historiker Tore Ulabrand Johansen 
beskriver ham som «En joker i kampen 
om Narvik i 1940. Han målte bare 153 
cm på sokkelesten, men på alle andre 
områder var han en kjempe, og han 
rundlurte tyskerne». Alle pasienter på 
Narvik sykehus fikk den samme gode 
behandling, både venner og fiender, og 
han steg i aktelse hos de tyske 
okkupanter.  Ja selveste Reichs-
kommisar Josef Terboven sendte ham en 
skriftlig takk for sin uselviske innsats. 
Borch-Johnsen var en streng sjef og drev 
Narvik sykehus omtrent som en 
militærleir, ble det sagt. Etter hvert ble 
han XU agent og fikk ansvaret for 
»Gruppe 201» og andre ting.  Da hadde 
han lenge drevet med Illegale aktiviteter.  
Den 18. juni 1941, to dager før den tyske 
invasjonen av Sovjetunionen ble ca. 
hundrede mennesker fra den nordnorske 
arbeiderbevegelse arrestert av 
sikkerhetshensyn pluss Oscar og 13 
andre jøder. De ble satt i en fangeleir på 
sydspissen av Tromsø. Av jødene var det 
bare bror Oscar som overlevde krigen. 
I Narvik savnet Borch-Johnsen Oscar.  
Etter mye om og men fikk han tysk gehør 
for at han trengte sin flinke lege Oscar 
Bernstein.  Han ble derfor frigitt for å 
fortsette sitt arbeid ved Narvik sykehus, 
men mot daglig meldeplikt. I mars 1943 
bestemte nazistene seg for å arrestere 
ham på nytt. Borch-Johnsen la ham da 
straks inn som pasient med «alvorlig 
magesår». Han presenterte 
gestaposjefen Lothar Schmidt for flere 
røntgenbilder som skulle bevise hvor syk 
Oscar var, og nazisten bet på. Etter noen 
dager fikk Borch-Johnsen via sine 
kontakter smuglet Oscar og hans kone 
Sara over til Sverige, hvorpå han klaget 
til tyskerne over at pasienten hans hadde 



2024 Høsten 52. årgang 

 16

rømt. Han påpekte videre at det ville 
være spilt møye å lete etter Oscar, for 
han ville jo allikevel ikke kunne overleve 
lenge med et så alvorlig magesår. 
I hvilken grad bror Oscar deltok i Borch-
Johnsens renkespill mot nazistene er 
ukjent, men han må ha vært godt 
informert om enn aktiv.  Det ble i alle fall 
viktig å få ham unna før han kom i 
tyskernes hender en gang til. 

Litteratur: 
Henrik Broberg. Da byen ble stille, Bjarte 
Bruland. Holocaust i Norge. Oskar 
Mendelsohn. Jødenes historie i Norge. 
 

 
Endringer i Østre Gab 

Østre Gab, som til nå har beståå\tt av 
brødre fra loge 107 Torungen har gjort 
visse forandringer i sine statutter. 
Fra nå er «medlemskap» mulig med 
tilknytning til Distrikt 22 og Østre Gab 
ønsker følgende nye medlemmer 
velkommen: 
Johannes Mjaaland      61 Terje Vigen 
Svein Arne Eikvoll              135 Mærdø 
Runo Nygård                      135 Mærdø 
 
Østre Gab skal for øvrig bidra med 
underholdning på Rebekkaloge nr 51 sitt 
møte 9/10 der Kari Rose skal tildeles 50 
års VeJu, og på 25-års festen til loge 135 
Mærdø 30/11-24. 
 

 
Lodge no 9  Aristarcus 

 
Åristarcus skal representere distriktet på 
ny. 
Torsdag 17/10 blir det en forestilling for 
eget distrikt på logehuset i Akland kl 
19:00. Forestillingen er åpen for alle 
søstre og brødre i OF og påmelding skjer 
til: 

OM i Rebekkaloge nr 116 Navigare,  
Solveig Borgland på mobil 901 38 373 
eller OM i OF-loge nr 128 Lyngør, Roar 
Mads Olsen på mobil 952 17 950 innen 
10. oktober. 
 
Lørdag 19/10 skal samme forestilling 
spilles på Gjøvik for NOFA Innlandet. 
Brødrene i Aristarcus m/Olderman Leif 
Thorbjørn Ribe i spissen skal også delta 
på Festleir samme sted (18/10) for 
distriktets matriarker og patriarker. 
 

 

Odd Fellow Reiser 
 

Odd Fellow-tur til Peloponnes 
9/9 – 16/9 2024 

 
9/9 
Bussen starte tidlig mandag morgen i 
Lillesand, før ferden gikk videre langs E18 
til Grimstad. Her kom nye deltakere på 
og etter stopp på Nedenes var neste 
stopp Harebakken, der undertegnede 
m/ledsager og flere kom på. 
På grunn av Vegårsheiomkjøring etter 
Lunderaset var vi faktisk 1/2 time før 
opprinnelig starttidspunkt og alle var på 
tida. Videre dro vi til Longum og etter 
den ufrivillige Vegårsheisightseeingen 
var vi full buss med 49 deltakere etter at 
de tre siste hadde blitt «plukket» opp på 
Brokelandsheia, dagen etter 
Brokelandsdagene. 
Nå var vi i gang, og den hyggelige 
sjåføren var fylt til randen av 
blondinevitser, enten det gjaldt poteter 
eller sand. 
9 av distriktets 11 loger var representert 
som følger: 
Rebekkaloge nr 51 Fortuna               2 
Rebekkaloge nr 93 Kaprifol                 2 
Rebekkaloge ne 104 Måken              11 
Rebekkaloge nr 116   3 
Loge nr 61 Terje Vigen   4 
Loge nr 98 Henrik Ibsen   5 
Loge nr 107 Torungen   4 
Loge nr 127 Gabriel Scott   2 
Loge nr 152 Fjøre    3 
og i tillegg : Ledsagere               13. 
På Helsfyr i Oslo kom vår eminente 
guide, Anne, om bord på bussen og vi var 
fulltallige. 
Innsjekkinga på Gardermoen gikk meget 
bra, og snart var vi på plass i flyet. Vi var 
klare, flyet var klart, men akk: 
rullebanene var opptatt. 

Ca. 45 min forsinket, men så gikk det 
strake veien mot Athen. 
Athen har en stor flyplass! Det var langt 
å gå til bagasjen og atter en lang tur til 
bussen. Det tok sin tid og likeså det å få 
manøvrert seg ut på motorveien. Vi var 
nå bort imot en time forsinket, så 
middagen som var planlagt til kl 22:45 
var nok lengre unna. Liten trafikk, gode 
veier og en eminent sjåfør førte oss til 
bord i god tid før midnatt. De fleste tok 
et «tidlig» dynemøte rett over midnatt. 

 
xxxxx 

 
10/9 
Frokosten var mellom 07:30 og 10:30. og 
jeg tror de fleste siktet seg inn mot den 
siste halvdelen. Det var ikke noe 
formiddagsprogram denne dagen, men 
ved 10:30-tiden inviterte Anne oss med 
på en byvandring i byen Xylokastro der 
hotellet vårt Arion var beliggende. 
Mange slang seg med, og vi ble guidet til 
Supermarked, Minibank og til Torget i 
byens sentrum. Der lå det en vakker 
greskortodoks kirke som tilfeldigvis var 
åpen og slapp oss inn. 
 

 
Hovedinngang til Kirken i Xylokastro 

 
Ferden gikk videre til havnen og gruppa 
løste seg opp på vei tilbake til vårt hotell. 
Butikker, kafeer og annet var årsaken til 
at gruppa ble «sprengt». 
Ettermiddagsøkten var til en vin-
produsent, Giannikos Winery 
Transporten var i første del med buss, 
men den siste delen gikk med apostlenes 
hester (Selv om de som hadde behov fikk 
transport med privatbil den siste biten).  
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På fottur mot vinsmaking 

 
Vi fikk med selvsyn se hva sommerens 
varme hadde gjort med årets avlingen, 
og at det var varmt kan alle blant 
fotfolkene underskrive på. Druene som 
ennå ikke var høstet inn så mer ut som 
rosiner eller korinter om du vil (Et annet 
navn på rosin er nemlig korint og er 
oppkalt etter det stedet vi besøkte: 
Korinthos. Oliven var flere uker forsinket 
og tørken hadde gjort årets sesong til en 
katastrofe. 
Vi fikk smake på 4 forskjellige viner, 
hvitvin, rosêvin. retsina og rødvin, og det 
meste smakte godt, selv om en skal ha 
en spesiell gane for å sette pris på 
retsinaen, Det har aldri smakt godt å 
spise kvae/harpiks. Men igjen: smaken er 
som b…., og kan sikkert diskuteres. 
Etter smakingen fikk vi komme gruppevis 
ned i «det helligste» og fikk anledning til 
å handle bedriftens varer. 
 

 
Venter på tur til vinkjelleren 

Etter en ny varm spasertur til bussen gikk 
turen til hotellet til en velfortjent 
middag. 

 
 
 
 

xxxxx 
 
11/9 
Etter en tidlig frokost satt vi i bussen kl 
08:30. Vi skulle besøke to severdige 
steder på Peloponnes: Byen Nafplio og 
Epidaurusteateret. 
Nafplio, som var Hellas første hoved-stad 
fra 1828 til 1834, var første stopp. 
I dag hadde vi med oss vår greske guide 
som var en «Sareptas krukke» hva gresk 
historie gjelder. Andreas var greker som 
snakket svensk og det han ikke vet om 
Hellas, er ikke verdt å vite. På bussturen 
fortalte han om distriktet vi kjørte 
gjennom, og på byvandring i Nafplio 
skulle en nesten tro at han var på 
fornavn med hele byen.  
Nafplio domineres av 3 festninger, 
Palamadi på en høy topp med 837 
trappetrinn å forsere dersom en vil dit 
opp (Ingen gikk dit), Acronafplia som var 
mer bynært og Bourtzi på en øy midt i 
havna. 

 
Jorunn på bryggekanten med Bourzi i bakgrunnen. 
 
Fra Nafplio, der de fleste nøt lunsj på en 
av byens mange uteserveringer gikk 
veien videre til Epidaurus. På veien 
«utvidet» sjåføren og Andreas vår utflukt 
ved å ta oss med til Mycenae, hjemmet 
til de enøyde Kyklopene som har stor 
plass i gresk mytologi. 

 
Under fjelltoppen var det sirlig byggverk i stein 

etter den antikke byen Mycenae. 
 
Tilbake i bussen så gikk turen til 
Epidaurusteateret, en av Hellas best 
bevarte antikke scener, best kjent for sin 
fantastiske akustikk, som ble 
demonstrert av Andreas og en lokal 
guide. Teateret er fortsatt i bruk og er på 
Unescos Verdensarvliste. Teateret kunne 
huse over 10 000 tilskuere. 

 
Epidaurusteateret 

 
Fulle av inntrykk gikk turen nå tilbake til 
Xylokastro, der vi inntok em vel-
smakende middag i fellesskap og møttes 
til sosialt samvær ut over kvelden. 

 
xxxxx 

 
12/9 
I dag var det få til frokost kl 07:30. Første 
(av 2) hele fridager, og vi ble litt lenger i 
køya om morgenen. 

 
Soloppgangen sett fra hotellbalkongen 

Dagen ble, stort sett, benyttet til 
personlige aktiviteter; bading, shopping, 
soling og til vanlig velvære. 
Noen besøkte et nærliggende kloster 
som ble bebodd av 3 nonner. På grunn 
av vinden var det flere som jaktet 
bortover stranden til mer passende 
badeområder enn det som ble tilbudt 
rett nedenfor hotellet. På grunn av sterk 
vind var det nesten umulig å få «dyppet» 
seg i nærmiljøet. 
De aller fleste klarte likevel å få slappet 
godt av på denne «hviledagen», enten 
det var på hotellet eller i en av de mange 
kafeer og restauranter som dette, ikke 
typiske tur turiststedet, hadde å by på. 

 
Den ubemannede strandkafeen og stranden 

utenfor hotellet. 
Kl 19:00 var vi igjen samlet til felles 
middag og sosialt samvær på hotellet. 
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xxxxx 
 
13/9 
Fredag 13. var veldig forskjellig fra 
tidligere morgener ved hotellet. Det var 
praktisk talt vindstille og ingen sjø. Tid 
for bad tenker du! Nei det var tid for 
Athen. 
I dag skulle vi på busstur til denne 
verdensmetropolen som inneholder så 
mye historie med betydning for hele 
verden. 
Under bussturen underholdt guiden 
Andreas oss med lokal historie fra det 
landskapet vi kjørte gjennom. Vel 
fremme i Athen så ble vi kjørt rundt i den 
nyere delen av Athen. Vi så 
regjeringsbygninger og det greske svaret 
på Stortinget som holdt til ved byens 
hovedtorg; Santygma. 
Vi var også ved den Olympiske Stadion 
som ble brukt til de første moderne 
olympiske leker i 1896. 
 

 
Sentrum i Athen 

 
Vel ute av bussen ble vi spredt for alle 
vinder. Bussretur var satt til kl 16:00, en 
tid ingen hadde problemer med. Noen 
fulgte guiden Andreas på en spasertur til 
gamlebyen Plaka som ligger ved foten av 
Acropolis. Det ble også muligheter for en 
guidet tur på Acropolis og de som skulle 
med på den fikk beskjed om å møte ved 
inngangen kl 13:00.  

 
Acropolis 

 
De historiske bygningene ligger på en 
høyde, og tatt i betraktning en 
skyggevarme på 36⁰C og sterk sol var det 
mange som ikke var med til toppen. De 
som ble med på turen fikk se blant annet 
Parthenon som er meget dominerende 
på toppen og Karyatide, terrassen med 
unge kvinner, kore, som søyler. 

Undertegnede m/ledsager tok turen til 
Acropolis Museum, og fikk der se mye av 
det som rekonstruksjoner. 
 

 
Jorunn og en, bokstavelig talt «steingammel» 

greker på museet i Athen 
 
Rushtrafikk på en fredag mot 
feriedestinasjoner er ikke den beste 
combo, men utfarten fra Athen gikk 
tilnærmet smertefritt. 
Vi skulle gjøre et besøk på hjemturen til 
Xylokastro og det var ved den 141 år 
gamle Korinthkanalen. 
Fra den ble påtenkt og frem til den sto 
ferdig gikk det bort imot 3 000 år.  
Kanalen er en av årsakene til at 
Korinthområdet var en rik provins i det 
gamle Hellas. 
 

 
Korinthkanalen 

Med sin bredde, i bunnen, på 24 m så 
fremstår den dag i dag som en viktig 
passasje i områdets shipping-aktivitet. 
Flere båter, selvsagt ikke de største, 
passerer daglig i kanalen. 

 
Lystyacht på vei gjennom Korinthkanalen 

 
Etter et kort stopp ved kanalen gikk 
turen videre til «hjemmet» vårt, Arion 
Hotel. 
På programmet sto som vanlig felles 
middag og sosialt samvær. 
Fredag 13. hadde forløpt uten noen 
store alvorlige opplevelser av 
uhellmessig karakter 

 
xxxxx 

 
14/9 
Fridag nr 2 opprant, men i motsetning til 
dagen før var det virkelig vindfullt foran 
hotellet denne morgenen. Et fåtall, om 
noen gjennomførte morgenbad. Dagen 
var vår, og vi kunne gjøre hva vi ville med 
den, hvilket vi gjorde med glede. 
I løpet av dagen økte vinden på og et 
stort reklameseil, utenfor hotellet, for 
det lokale brygget Mythos begynte å 
revne. Vannspruten sto innover 
strandpromenaden, og skulle en i den 
retningen, måtte en gå på motsatt side 
av både promenade og vei for å unngå 
vannsprut. 
Men hva gjør vel det. Vi takler vel litt 
«uvær» vi som kommer fra det blide 
Sørland. Fikk en sprut på seg, sørget vind 
og sol for at det tørket før evt skade 
kunne oppstå. 
Tradisjonell felles middag m/sosialt 
samvær avsluttet dagen. 
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xxxxx 
 

En kort presentasjon av våre to 
guider: 

 
Greske lover pålegger turismen å bruke 
lokale guider for å presentere og berette 
om gresk mytologi og historie. 
Anne, vår norske guide, hadde vi blitt 
godt kjent med i løpet av turen, og hun 
var av private årsaker som vi i reisefølget 
har kjennskap til, men som ikke vil bli 
berørt her, godt bevandret i den greske 
historie og ikke minst: språket. 
Andreas, snakket som jeg tidligere 
beskrev, et utmerket svensk, og han 
sørget for så mye info at det kanskje ble 
litt for mye for enkelte. 
Anne, en jente fra Valdres, bosatt på 
Beitostølen var en meget dyktig 
reiseleder. Hun hadde kontakter i 
forkant på flyplass og hotell og sørget for 
at reisen gikk så smertefritt som 
overhodet mulig. De som trengte 
flyplassassistanse fikk det de hadde 
behov for. Stor TAKK til Anne (eller Anna 
som grekerne helst kaller henne). 

 
    Anne                      og                     Andreas 

I en velfortjent spisepause i Plaka, Athen 
 
Dere gjorde turen til en stor opplevelse. 

 
xxxxx 

 
15/9 
Vår siste hele dag i Hellas var kommet og 
for mange av deltagerne fristet nok 
hotellet og en akseptabel vind-styrke 
m/bademuligheter i sikte, mer enn flere 
timer på buss til en ny utflukt. Mange ble 
hjemme (også undertegnede som hadde 
vært på stedet to ganger før) og derfor 
ble det god plass i bussen til Olympia 
som startet allerede kl 08:00 på 
morgenen. 
Drøyt 20 av våre medreisende tok turen, 
og jeg vet fra tidligere at de ikke ville 
angre. 

Olympia, vuggen til dagens moderne 
leker, ligger i et frodig landskap med 
olivenlunder og sypresser. 
Her startet lekene for ca. 3 ooo år siden 
som vennskapelige kappdyster. 
I fra 776 f.Kr. ble lekene gjennomført 
som en hyllest til Zeus, og markerer 
starten på en olympiade, dvs den 4 års 
perioden som nå skulle vare til neste 
Olympiade. 
Leken gikk uavbrutt frem til år 393 e.kr. 
da keiser Theodosis den første forbød 
arrangementet.  
I 1506 år var det slutt med konkurranser 
i løping, hesteveddeløp bryting, 
litteratur, matematikk mm, før de 
olympiske leker, i en moderne drakt, så 
dagens lys igjen. 
Ved besøket i Athen fikk vi se det 
stadionet som ble brukt in 1896. 
Området huser også et museum. Og 
siden 1861 har det også huset 
hovedkvarteret for det Olympiske 
Academy. 
Tradisjonen med den Olympiske ild, og 
tenning i Olympia med stafett til de 
kommende arrangørbyer, blir holdt i 
hevd, og gjennomføres hvert 4. år i en 
storslått Seremoni. 
Den siste dagen på vår «Odysse» til 
Hellas ble også denne kvelden avsluttet 
med en felles middag, men på grunn av 
tidlig avreise neste dag, ble det «så som 
så» med de sosiale aktiviteter. 

 
xxxxx 

 
16/9 
Kl 04:15 sto bussen klar til avgang, og 
som de disiplinerte deltagerne vi er var 
alle på plass og bussavgangen gikk til 
avtalt klokkeslett. 
Sånn midt på natta er det lite trafikk, og 
selv rushtrafikken rundt Athen var 
sparsom. 
Vi nådde flyplassen i god tid for 
innsjekking, og etter et foreløpig «på 
gjensyn» til bagasjen, og sikkerhets-
sjekk, var vi klar for ombordstigning på 
Aegan-flyet som skulle ta oss til 
Gardermoen. 
Vi var i rute og landet i rute og var klare 
til å møte bagasjen igjen. Dette gikk greit 
for alle og etter at de siste taxfree-
deltagerne hadde satt seg i bussen gikk 
satte vi nesa sørover på den siste 
etappen. 
På Helsfyr sa vi adjø til Anne som skulle 
hjem til Beitostølen. 

Ved 15:30 –tiden begynte vi å si adjø til 
deltakere på turen. 
Selv gikk undertegnede av på 
Harebakken ved 16-tiden for å ta fatt på 
siste etappe til bostedet. 
 
Takk alle som var med på å skape denne 
turen. 
 

Per Jetlund Jørgensen 
Fornøyd deltaker 

 
Spesielt for deltakerne på turen vil 
Terjenytt, på bakgrunn av innsendte 
bilder med mere, lage en «minnebok» 
som sendes til alle ordensmedlemmene 
som var med på turen. «Redaksjonen» 
av denne vil løpe frem til ca 10. oktober, 
og de som har bidrag å komme med bes 
sende dette til: terjenytt@terjenytt.no. 
Mange har allerede sendt bidra, og det 
vil, forhåpentligvis bli et fint minne for 
oss alle, som vi kan se tilbake på når 
høstmørket/vintermørket senker seg. 
 
Betraktninger i etterkant. 
 
Reise komiteen for distrikt 22 vil i 
etterkant evaluere denne turen, og også 
sette premisser for nye turer i Odd 
Fellow-regi. 
 
En ting som er meldt inn som savn er en 
kort presentasjon på 1. eller 2. kveld der 
vi lærer hverandre å kjenne. 
 
Dette vil vi forsøke å gjennomføre på 
senere turer. Ingen kjente vel alle på 
denne turen, og det å bli kjent med alle 
er i seg selv ikke et mål, men det skader 
ikke å «utvide» horisonten. 
Denne gangen var turen dominert av 
deltagere fra den vestligste del av 
distriktet og fra eldste (83 år) til yngste 
(27,5 år) deltaker var det lite som skilte 
når det gjaldt å delta på aktiviteter. 
At noen tok det litt mer «piano» på de 
mest anstrengende utfluktene er vel fullt 
forståelig med en gjennomsnittsalder på 
71,3 år. 
 
Med få unntak har Odd Fellow arrangert 
reiser for sine medlemmer med 
ledsagere i godt over 30 år, og vi håper 
dette vil fortsette. 
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Vi er halvveis i sittende embetsmenns 
virkeperiode. 
Nominasjonsnevndenes viktige arbeid 
bør ha startet opp, og være godt i gang. 
Det er et veldig viktig arbeid som skal ut-
føres; det er grunnlaget for det arbeid 
som skal utføres i perioden 2025 – 2027. 
Hvordan arbeidet blir utført i de 
respektive leire og loger vet jeg ikke, 
men som EksOM og leder av 
nominasjonsnevnd i egen loge har jeg 
fått noe erfaring. 
Dessverre ser det ut for at gjenvalgs-
prinsippet har stor utbredelse. 
Det er tydelig, spesielt hva nevnder 
angår, at de samme «koster» skal i 
vinden igjen. 
Jeg har en bønn til de valgte medlemmer 
i de respektive nominasjonsnevnder: 
 
TENK NYTT!!! 
 
Få inn nytt blod der det er mulig. 
På forhånd takk. 
 

50 år siden 

I fra Terjenytt nr 9/10 (det kom ut 12 nr i 
1974, dvs 8 for flere var slått sammen 
som bla annet 9/10) har vi sakset 2 
artikler fra Terje Vigens 15-års jubileum: 
«Kristiansand s 19. oktober 1974. 
Kjære TERJENYTT! 
Rebekkaloge nr. 7 «De Hvite Liljer» vil 
gjerne post festum GRATULERE loge nr. 
61 «Terje Vigen» med sitt 15-års 
jubileum, og vi ber om spalteplass til 
følgende: 
 
Rebekkaloge nr 7, «De hvite liljer», 
Kristiansand sender gjennom TERJE-NYTT 
loge nr. 61 «Terje Vigen» våre 
hjerteligste gratulasjoner med de første 
15 år. 
Vi ønsker «Terje Vigen» fortsatt 
fremgang. Vi gleder oss over godt venn- 
skap og samarbeid med vår broderloge i 
Arendal. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vi takker hjertelig for hver gang vi får 
«TERJE-NYTT». Den  går på omgang 
mellom søstrene til stor glede for oss 
alle. 

Med søsterlig hilsen i V.K. & S. 
Eva Finberg 

OM» 
I fra selve feiringen har vi sakset 
følgende: 
«Loge Terje Vigens femten års jubileum 
Det er dagen som er kommen 
det er lys over tiden 
det er viljen bak jord 
det er gnisten som tenner flammen 
det er jubileum og derfor 
 
Samle dere alle om tanken bak med-
menneskelighet 
samle dere alle om gleden som gleder 
nesten 
samle dere alle til flo og fjære i 
menneskesinnet 
samle dere alle om v e n n s k a p 
 
husk dermed det minste som måtte lide 
husk dermed at godhet er aldri bort-
kastet 
husk da for tid og evighet å ikke glemme 
det største av alt er k j æ r l i g h e t 
 
Velg å gå i spissen for saken 
velg også å yte din skjerv uoppfordret 
velg trøsten og gi den på det rette sted 
velg fremfor alt : S a n n h e t.» 

 
 

40 år siden 
 

Aust Agders eldste Odd Fellow loge,nr. 
61 Terje Vigen, fylte høsten 1984 25 år, 
og de øvrige logene i fylket (Rebekkaloge 
nr 51, Fortuna, loge 98 Henrik Ibsen og 
loge nr. 107 Torungen) sendte sine 
hilsninger. Vi har sakset hilsenen fra loge 
nr. 107 Torungen: 
«Jeg vil med glede få lovtil å gratulere 
loge nr. 61 Terje Vigen med 25-års- 
jubileet. 25 ær er jo en betydningsfull  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
alder, man er blitt myndig og voksen og 
har lært av sine erfaringer, både gode og 
dårlige. 
Logen har vokst og brødrene trives 
sammen i logearbeidet fra «lærling» til 3. 
grads bror. 
Vi i loge nr. 107 Torungen har trått vårt 
«barnesko» hos dere og vi vil i den 
anledning få takke  for all lærdom vi 
mottok hos dere. Håper at vi alltid kan 
samarbeide og utveksle meninger i vårt 
felles logearbeid. 
Jeg ønsker dere all fremgang i årene 
fremover. 

Hilsen i V. K. og S. 
Olav Magnus Myhre 

OM 
 

25 år siden 
I fra Henrik Ibsens innlegg i Terjenytt nr 3 
1999 har vi sakset følgende betraktning: 
 
«Å fremme god orden og trofast 
samhold. Dette er Undermesters viktigste 
plikt. Det er ha det ansvar hviler på. Det 
å påse at nye brødre føler at logen er et 
godt sted å være der gamle. Så vel som 
nye og yngre brødre, vil trives. 
Snur man ordene i denne sammen-
hengen og trofast samhold kommer 
først, vil den gode orden komme av seg 
selv. 
Det er et stort ansvar når vi «gamle» 
brødre skal ta imot våre yngste brødre. 
Jeg tror at jo før vi kan få dem med i 
logens arbeid i Privatnemnd og lignende, 
jo før vil de føle seg hjemme. 
At vi også er villige til å høre på forslag til 
ettermøtene, slik at vi kan finne stoff 
som også er interessant for nye unge 
mennesker.». 
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